



standard
chartered
priority private

Priority Private Exclusive Privileges at CUHK Medical Centre

Complimentary Consultation Services*

Professional Physiotherapy



- An experienced physiotherapy team combines evidence-based approaches and manual therapy to deliver personalised treatment.
- The centre offers advanced facilities for a comfortable, professional recovery experience.

Chinese Medicine Professional Therapies[^]



- CUHK's School of Chinese Medicine experts offer integrated Chinese and Western care for personalised health improvement.
- Services: consultation with two days of prescribed Chinese medicine, acupuncture, or bone-setting.

Nutrition Management



- Expert nutritionists conduct a detailed body composition analysis to understand your health.
- Personalised meal and lifestyle plans for better health management.

Family Medicine Specialist Consultation



- Specialist-led consultations offer one-stop health management, from prevention to treatment.
- Personalised medical advice for physical, mental, social, and spiritual well-being.



Enjoy a complimentary 2-hour parking service[#]

Special Offers for Health Programmes

Medical Health Check Programme	Vaccination Packages	Original Price (HKD) (for reference only)	Priority Private Price (HKD)
<p>Up to 50% discount</p>	Herpes Zoster (Shingles) Vaccine (Recombinant) – Shingrix (2-Dose)	7,291	4,980
	9-valent Human Papillomavirus (HPV) Vaccine (3-Dose)	5,800	4,600
	Respiratory Syncytial Virus (RSV) Vaccine (1-Dose)	3,618	2,680

For reservation, offer details and the most updated pricing, please contact Priority Private Global Concierge.

Terms and Conditions apply.

* Applicable to selected Priority Private clients and by invitation only. To be considered for an invitation, you must meet certain requirements, including but not limited to:

- 1) Maintaining a Total Balance of at least HKD15million with the Bank at all times; and
- 2) Holding a valid Professional Investor status with the Bank

[^] Remarks for Chinese Medicine Professional Therapies:

- The above-mentioned services must be conducted by designated Chinese medicine practitioners at the CUHK Medical Centre and all treatment services will be determined based on clinical decisions.
- Two doses of Chinese medicine are for internal application. Additional Chinese medicine and precious herbs will incur extra charges.
- Every extra dose of Chinese medicine for internal application beyond the initial two, and additional Chinese medicine as well as precious herbs will incur extra charges.
- Additional treatments (such as cupping) beyond acupuncture or bone-setting will incur extra charges.
- The above plans cannot be used in conjunction with other service plans.

[#] The 2-hour complimentary parking is for the complimentary consultation services only.



standard
chartered
priority private

香港中文大學醫院優先私人理財專屬禮遇

免費諮詢服務*

專業物理治療



- 經驗豐富的物理治療團隊結合運動訓練及手法治療等多元方式，為您度身定制個人化復康方案。
- 中心配備先進儀器，讓您在舒適環境中展開高質素、專業的復康計劃。

中醫專業療法[^]



- 由中大中醫學院專家親自駐診，融合中西醫療精粹，助您從根本改善個人健康。
- 服務：診症(方脈)連兩劑內服中藥、診症連針灸或骨傷跌打治療。

營養管理



- 專業營養師透過詳細身體組成分析，深入了解您的健康狀況。
- 為您度身定制營養餐單與生活方式建議，全面升級您的健康管理。

家庭醫學專科諮詢



- 由專科醫生主理，提供預防到治療的一站式健康管理。
- 從身、心、社、靈角度出發，提供個人化醫療建議。



尊享2小時免費泊車服務[#]

健康計劃折扣優惠

健康檢查計劃

高達**5折**優惠

疫苗接種

正價 (HK\$)
(僅作參考)

優先私人理財
優惠價 (HK\$)

重組帶狀疱疹(生蛇)疫苗 - Shingrix(兩劑)

7,291

4,980

9價人類乳頭瘤病毒(HPV)疫苗(三劑)

5,800

4,600

呼吸道合胞病毒(RSV)疫苗(一劑)

3,618

2,680

如需預約、查詢有關詳情及最新價格資訊，請聯絡優先私人理財環球禮賓服務平台。
受條款及細則約束。

* 僅適用於特選優先私人理財客戶及獲邀人士。如欲獲得邀請，您必須符合特定要求，包括但不限於：
1) 在本行持續維持總結存達HK\$15,000,000或以上；及
2) 在本行持有有效「專業投資者」資格。

[^] 中醫專業療法備註：

- 上述服務必須由香港中文大學醫院 — 中西醫結合醫學門診的指定中醫師進行，所有治療服務內容將根據臨床決定。
- 兩劑中藥為內服中藥，額外中藥及名貴藥材需另行收費。
- 兩劑以外的每劑內服中藥、額外中藥及名貴藥材需另行收費。
- 針灸或骨傷跌打以外，額外治療(如拔罐)需另行收費。
- 以上計劃不能與其他服務計劃同時使用。

[#] 2小時免費泊車僅適用於免費諮詢服務。

由渣打銀行(香港)有限公司刊發